
Agendavragen (vragen ter voorbereiding van een vergadering) art. 34

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen. 

Indiener: Hans Pelle / PvdA
Datum indiening vraag: 26-04-2021 (ontvangen 31 mei 2021)
Datum verzending antwoord: 1 juni 2021

Commissievergadering van: Ruimte / 16-6-2021  
Raadsvergadering van: Klik of tik om een datum in te voeren.

Geacht College, 

Ter voorbereiding op de commissievergadering Ruimte, het volgende. 

Vrijdagmorgen 28 mei ben ik wederom benaderd door buurtbewoners van het 
kinderspeelveldje aan de Vogelzangstraat in Eibergen. Zij uitte hun zorgen over 
het onvoldoende uitvoeren van de herstelwerkzaamheden van het desbetreffende 
kinderspeelveldje. De reden die werd aangedragen zou kostenoverschrijding zijn, 
of in gewoon Nederlands, ’t wordt te duur! Ook zouden de kosten van de 
renovatie “Woonstraten Eibergen-Zuid” al duurder zijn uitgevallen, dan begroot. 
Diezelfde vrijdagmorgen heb ik contact gezocht met de uitvoerende ambtenaar en 
door hem werd de uitgesproken vrees van de buurtbewoners bevestigd. Hij 
deelde mij inderdaad mede, dat langs het kinderspeelveld een sloot wordt 
gerealiseerd en dat er vanaf de WABI, geen ondergrondse rioolbuizen erin 
worden gelegd. Dat zou inderdaad een te dure oplossing zijn, zei hij.

Zaterdag 29 mei ben ik ter plekke wezen kijken hoe de vlag erbij stond. Een buurtbewoner kwam kijken 
en uitte zich door te zeggen blij te zijn dat na 2 jaar er gewerkt wordt aan een oplossing. Hij, maar ook ik 
betreuren wel het beeld, dat het maar voor 50-60% wordt opgelost en niet voor de volle 100%. 
“Wie bunt een betje blie ‘maakt, met ’n dode mus” zei hij.
Vraag: Met hoeveel € is de begroting overschreden m.b.t. het renovatieproject “Woonstraten Eibergen-
Zuid”?
Antwoord:
Voor het project ‘Herinrichting Woonstraten-zuid in Eibergen was een budget beschikbaar van 
€  1.100.000,--. Via de Perspectiefnota 2019 is een bedrag van € 90.000,-- bijgeboekt i.v.m. 
aanbestedingstegenvaller en keuze Ledverlichting in de gehele wijk Eibergen-zuid. In totaal was er voor 
dit project dus € 1.190.000,-- beschikbaar. Het project heeft € 1.199.610,-- gekost, dus een overschrijding 
van € 9.610,--. Daar komen de kosten voor de nu uit te voeren aanpassing, circa € 10.000,-- bij.
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Er liggen nog 18 rioleringsbuizen aan de zijkant van de W. Sluyterstraat. Volgens 
de medewerkers van Dusseldorp zijn deze in opdracht van de gemeente Berkelland 
besteld en daar afgeleverd. Deze buizen zouden voor de ondergronds riolering zijn, 
vanaf de WABI, wat nu dus blijkbaar niet doorgaat.
Vraag: Was u voornemens om over de gehele lengte van WABI tot in de sloot van 
het Waterschap een ondergrondse riolering aan te leggen t.b.v. de afvoer van het 
water uit Eibergen-Zuid?
Antwoord:
Nee, wij waren niet van plan om over de gehele lengte ‘buizen’ te leggen.

Naar aanleiding van een overleg ter plaatse tussen de gemeente, aannemer en enkele buurtbewoners 
gaven de buurtbewoners aan voorkeur te hebben voor een duiker in plaats van een sloot. Op dat moment 
kon men niet beslissen of er een duiker in plaats van een sloot toegepast kon worden. Daarom heeft de 
aannemer in afwachting van welke keuze er gemaakt zou worden, voor eigen risico de benodigde buizen 
op voorhand op het werk laten komen. De reden hiervoor was dat als de keuze voor een duiker zou zijn, 
de werkzaamheden snel hervat konden worden doordat de materialen aanwezig waren. Aangezien er 
vanwege de klimaatadaptatie voor de sloot is gekozen, neemt de aannemer de buizen weer mee en 
gebruiken zij deze in een ander project. De betreffende buurtbewoner is door de gemeente gebeld om dit 
besluit mee te delen en toe te lichten. 

Het schone hemelwater uit de wijk wordt ingezameld via een apart hemelwaterriool uitgevoerd met 
infiltratiebuizen. Daarnaast ligt het vuilwaterriool, een aparte dichte buis waarin het “vuile” rioolwater wordt 
afgevoerd naar de zuivering. Het hemelwaterriool loost het overtollige ‘schone’ hemelwater dat niet zo 
snel ïnfiltreert in de bodem, via het uitstroompunt bij het trapveldje in de wadi (=bufferplek) annex 
trapveldje. Dit doen we o.a. in het kader van de klimaatverandering om verdroging tegen te gaan. 
Hierdoor kunnen we water in droge periodes langer vasthouden in het gebied. Om deze wadi te creëren 
is het trapveldje een stukje afgegraven. Hierin is een uitstroompunt voor het hemelwater gemaakt en er is 
drainage aangebracht.  

Bij extreme regenval/buien stroomt het trapveldje onder met ‘schoon’ hemelwater. Hier buffert en/of 
bezinkt dit ‘schone’ hemelwater. Daarnaast heeft de wadi tot doel om hemelwater bij extreme buien naast 
het bufferen gedoseerd via de achterliggende sloten af te voeren, zodat deze sloten bij de extreme buien 
niet overstromen. Dit voorkomt dat de landerijen en de daar aanwezige woningen overlast krijgen.

Door de aanleg van de sloot langs het trapveldje/de wadi wordt de eerste hoeveelheid schoon 
‘hemelwater’ langs de wadi gevoerd. Dat betekent dat de wadi minder vaak zal volstromen. Bij extreme 
regenval zal de wadi dan wel onderstromen. 

Als het geheel rechtstreeks op de sloten zou worden aangesloten (en het water dus niet via de wadi 
gebufferd wordt) kan bij hevige regenval het achterliggende gebied overstromen doordat de sloten de 
grote hoeveelheid regenwater niet aan kunnen. Daarnaast zou de investering in de wadi teniet gedaan 
worden. 
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Vraag: Bent u het met mij eens, dat het leggen van ondergrondse rioleringsbuizen, naast het speelveldje, 
een betere, schonere een kwalitatievere uitstraling krijgt dan een sloot?
Antwoord:
Met die conclusie zijn wij het niet eens. Zie voorgaand antwoord.

Tijdens een verbouwingen, renovatie of nieuwbouw, zijn er altijd zaken die onvoorzien zijn, niet begroot 
zijn, maar toch gedaan moeten worden. Dit omdat het kwalitatiever beter is en efficiënter is voor de 
langere termijn. 
Vraag: Hoe kijkt u nu zelf naar de kwaliteit van het afgeleverde werk, wat u voor ogen heeft?
Antwoord: 
De geleverde kwaliteit is overeenkomstig de normen die de gemeente stelt. 

Vanaf de dubbele woning W. Sluyterstraat 31 en 31a, hebt u rioleringsbuizen onder 
in de weg laten leggen door de firma Dusseldorp tot aan de achterliggende sloot van 
het Waterschap. Kwalitatief goed werk. Ik ben het dan ook voorledig met de 
buurtbewoners eens dat het aanleggen van een ondergrondse aansluiting naast het 
kinderspeelveldje, kwalitatief vele male beter is dan een open sloot. 
 

Ik adviseer u dan ook om in de sloot de aangekochte rioleringsbuizen te gebruiken 
vanaf de WABI, tot in de sloot, naast de achterliggende paardeweide. En dit advies 
is oprecht bedoeld en volledig gratis geleverd. 


